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Verslag China 2018 
 
Van 12-19 mei 2018 zijn gedeputeerden Adri Bom-Lemstra en Jeannette Baljeu met een 
bedrijven delegatie naar China gereisd. De directe aanleiding voor de missie was dat de 
provincie Zuid-Holland door haar zusterprovincie Hebei uitgenodigd was als ‘Guest 
Province of Honor’ tijdens de Langfang Trade Fair op 18 mei 2018. 
 
Het programma van de missie startte op 13 mei met een receptie op uitnodiging van de 
Nederlandse ambassade in Beijing. De provinciale delegatie werd ontvangen door de 
plaatsvervangend ambassadeur Bas Pulles op de residentie van de ambassadeur.  
De provinciale delegatie bestond uit 2 subdelegaties: de tuinbouwgroep onder leiding 
van gedeputeerde mw. Bom en de groep duurzame stedelijke ontwikkeling onder 
leiding van gedeputeerde mw. Baljeu.  
Vanaf maandag 14 mei tot en met woensdagmiddag volgden de delegaties hun eigen 
programma. De groep duurzame stedelijke ontwikkeling deden daarbij Beijing, 
Qinghuangdao en het Taolinkou reservoir aan; de tuinbouwgroep bezocht Yanqing, 
Nanhe en Xingtai.  
Gezamenlijk werd vervolgens een bezoek gebracht aan Xiongan New Area en werd 
deelgenomen aan de diverse activiteiten rondom de Langfang Trade Fair en het seminar 
over “Developing & Feeding Sustainable Future Urban Regions”. 
 
De delegatie bestond uit 55 deelnemers, grofweg een derde tuinbouw, een derde 
duurzame stedelijke ontwikkeling en een derde overig, zie bijgaande deelnemerslijst. De 
thema’s land- en tuinbouw en duurzame stedelijke ontwikkeling vormden de centrale 
thema’s tijdens de missie. 
De opzet van dit verslag is thematisch; achtereenvolgens wordt ingegaan op de thema’s: 

- land- en tuinbouw 
- duurzame stedelijke ontwikkeling 
- aantrekken investeringen in Zuid-Holland 
- government to government relatie 
- ontwikkeling van superstad Xiongan 

 
 
Land- en tuinbouw 
Tijdens het bezoek wordt wederom  bevestigd dat Zuid-Holland bij het bestuur van 
Hebei goed bekend staat om zijn sterke tuinbouw en -technologie. In de komende jaren 
wordt flink geïnvesteerd in de ontwikkeling van landbouwparken met speciale focus op 
het bedienen van de hogere marktsegmenten in Jing-Jin-Ji (Beijing, Tianjin, Hebei), wat 
bijvoorbeeld blijkt uit de samenwerking tussen het tuinbouwbedrijf CAU Futong met 
verschillende Nederlandse bedrijven, waaronder Hoogendoorn en Codema Systems 
Group. 
 
De eerste stop was echter een bezoek aan Yanqing, een district waar in 2019 de World 
Horti Expo wordt georganiseerd en in 2022 ook nog een deel van de Olympische 
Winterspelen wordt gehost. Er staat dan ook veel te gebeuren in dit gebied, wat ook 
bleek uit de enorme bouwprojecten die gaande waren. 
Yanqing heeft als ambitie om niet alleen de (tijdelijke) World Horti Expo te organiseren, 
maar ook daadwerkelijk haar land- en tuinbouw sector duurzaam te versterken door 
middel van het opzetten van een Horti Business District (HBD). Verschillende faciliteiten 



 
2 

zoals kantoren, subsidies en dergelijke worden aangeboden aan Nederlandse bedrijven 
die zich in Yanqing willen vestigen, alsook aan lokale bedrijven die samenwerking 
zoeken met Nederlandse bedrijven en kennisinstellingen. Tijdens een meeting werd het 
bestuur van Yanqing uitgedaagd met het voorstel voor de oprichting van een 
demonstratiecentrum 2.0 in Yanqing om de ontwikkeling van de tuinbouw een 
duurzame impuls te geven. Dit idee werd met enthousiasme ontvangen, details dienen 
nader uitgewerkt te worden. Tijdens de Greentech in Amsterdam in juni brengt Yanqing 
een tegenbezoek aan Zuid-
Holland en dan kan dit idee 
verder worden besproken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op dinsdag 15 mei bracht de tuinbouwgroep naar Xingtai voor een project van CAU 
Futong. CAU Futong maakt onderdeel uit van de Chinese Agriculture University en richt 
zich op de ontwikkeling van agroparken inclusief geavanceerde kassen en ze werken 
daarbij veel samen met Nederlandse hightech bedrijven. Zowel Hoogendoorn als 
Codema tekenden een overeenkomst met CAU Futong en de gemeente Lansingerland 
(61.000 inwoners) tekende een overeenkomst met de gemeente Xingtai (7,8 miljoen 
inwoners). Zo ontstaat via de inzet van Lansingerland nog meer power om deuren te 
openen voor het Zuid-Hollandse bedrijfsleven. 
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Na nog snel een interview gegeven te hebben aan CCTV Hebei ging gedeputeerde mw. 
Bom vervolgens met een kleine delegatie naar het bedrijf Laudriz dat een kas heeft 
gebouwd waarin nieuwe technologieen voor een optimale productie van met name 
tomaten worden toegepast. Delphy, met o.a. een vestiging in Lansingerland, verzorgt in 
dit centrum onder meer trainingen voor medewerkers en studenten in de tuinbouw. 
Wethouder Albert Abee van Lansingerland maakte eveneens deel uit van de delegatie. 
Dit sterke tuinbouwkoppel was dan ook bij uitstek geschikt om de cursisten van Delphy, 
die zojuist een cursus hadden afgerond, hun certificaat te overhandigen. Daarna volgde 
een rondleiding door de kas inclusief het proeven van tomaten. 
 
Duurzame stedelijke ontwikkeling 
Voor de duurzame stedelijke ontwikkeling groep begon onder leiding van gedeputeerde 
mw. Baljeu het programma met een bezoek aan Tsinghua Tongheng – een instituut op 
het gebied van de ruimtelijke ontwikkeling. Deze “spin off” van de universiteit is een 
enorme organisatie geworden. Tal van projecten op nationaal, regionaal en wijkniveau 
kwamen aan bod over integrale stedelijke ontwikkeling. Met een goede Chinees-talige 
propositie van Zuid-Hollandse zijde konden de bedrijven de discussie aangaan en 
stappen zetten richting samenwerking. 
 
Deltares tekende in Qinhuangdao, met steun van de provincie Zuid-Holland, een 
overeenkomst met de Taolinkou Reservoir Authority en het Water Resources Research 
Institute van de provincie Hebei. Met een monitoringsysteem kunnen betere 
voorspellingen worden gedaan om overstromingen te voorkomen en om het 
waterbeheer van het Taolinkou reservoir en systeem te optimaliseren.  
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Aantrekken investeringen in Zuid-Holland 
Tijdens de openingsreceptie op 13 mei heeft InnovationQuarter een Confirmation Letter 
ondertekend met het Biotech bedrijf GenScript. GenScript biedt een breed palet aan 
diensten en producten op het gebied van Biotech en Farma, waaronder ook contract 
onderzoek. GenScipt heeft bevestigd een kantoor te gaan openen op het Leiden Bio 
Science Park. Momenteel werkt er al een persoon (Europese Sales Manager) van 
GenScript vanuit Leiden en dit zal in de komende tijd worden uitgebreid. Een officiële 
opening van het kantoor in Leiden volgt nog. GenScript is een waardevolle aanvulling op 
het Leidse biotech en pharmaceutische cluster. InnovationQuarter, in samenwerking 
methet Netherlands Foreign Investment Agency (NFIA), hebben het bedrijf ondersteund 
bij hun keuze voor en vestiging op het Leiden Bio Science Park. 
 
Aan de Nederlandse delegatie vertelde Bas Pulles over de nieuwe wind in China die 
kansen biedt voor bedrijven. Tijdens de receptie werd al levendig gesproken over hoe 
die kansen te pakken. Effectief was dat ook tal van Chinese organisaties die later in de 
week zouden aanhaken, aanwezig waren zodat de eerste contacten op relatie niveau 
konden  worden gelegd. 
 

 
 
InnovationQuarter en NFIA hebben tevens twee bedrijven bezocht die serieuze interesse 
hebben in het openen van een vestiging in Zuid-Holland. Het betreft een (aan de 
overheid gerelateerd) bedrijf op het gebied van ruimtevaart en een (privaat) bedrijf op 
het gebied van 3D printers.  
 
De Tojoy Group, een bedrijf dat InnovationQuarter naar Den Haag probeert te halen, 
organiseerde een conferentie en gala diner waar gedeputeerde Baljeu voor was 
uitgenodigd. Tojoy is een groot Chinees investerings platform, dat op grote schaal 
ondernemers, investeerders en startups aan elkaar verbindt. Zij helpen hun leden 
bijvoorbeeld met het in één jaar groeien van 4 vestigingen met een nieuw concept naar 
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150 door heel China. Ze doen dit door als deelnemende bedrijven ook in elkaar te 
investeren. Intussen is Tojoy ook internationaal actief en heeft Tojoy al een 
vertegenwoordiger in Den Haag. IQ heeft met het management van Tojoy gesproken en 
metenkele nieuwe projecten waar de leden van Tojoy in investeren. Enkele daarvan 
willen  wellicht naar Nederland uitbreiden. Tijdens het gala diner was gedeputeerde 
Baljeu, samen met de oud-president van Mexico, ere-gast. Zowel de opzet van het 
investeringsplatform als enkele van de bedrijven waarin wordt geïnvesteerd, hadden 
grote belangstelling voor de gedeputeerde en aanwezige delegatie. InnovationQuarter 
gaat vervolggesprekken met Tojoy aan over uitbreiding van hun activiteiten in 
Nederland/Den Haag. 
 
InnovationQuarter hield, in samenwerking met NFIA, een seminar gericht op CEO’s van 
Chinese bedrijven (met name uit Hebei en Beijing), genaamd Invest in Holland 
Promotion Conference. Het seminar werd geopend door gedeputeerde mw. Baljeu. 
Tijdens het seminar, waar ruim 30 bedrijven en meer dan 50 vertegenwoordigers op af 
zijn gekomen, werden de vestigings- en investerings-mogelijkheden in Nederland en 
met name Zuid-Holland toegelicht en was er de mogelijkheid voor leden van de 
Nederlandse delegatie om in contact komen met de Chinese bedrijven in het kader van 
business development. IQ en NFIA zullen de contacten met de geïnteresseerde bedrijven 
verder opvolgen.   
 
Government to government relatie 
De relatie tussen Zuid-Holland en Hebei stond centraal gedurende de gehele Zuid-
Hollandse missie. 
Ook zijn er  relaties met andere organisaties gelegd en verdiept. Een van die organisaties 
is de China People’s Association for Friendship with Foreign Countries (CPAFFC). 
Tijdens een bijeenkomst met de CPAFFC kreeg Zuid-Holland het voorstel om mee te 
werken aan de tweede vriendschapsconferentie tussen Chinese en Nederlandse 
gemeenten en provincies. De eerste heeft plaatsgevonden in 2017 in Den Haag, waarbij 
Zuid-Holland medeorganisator was. De CPAFFC had überhaupt al het idee om de tweede 
Nederlands-Chinese conferentie te koppelen aan de ontwikkelingen rond Xiongan, de 
nieuw te ontwikkelen stad in Hebei, alsmede de World horti expo in 2019 in Yanqing. 
Het belang van relaties en onderling vertrouwen bleek ook hier van groot belang. 
 
De relatie met regionale overheden is voor de provincie van groot belang. De provincie 
stimuleert en ondersteunt dan ook van harte dat samenwerkingen op regionaal niveau 
aangegaan zijn tussen Alphen aan den Rijn en Langfang en Lansingerland en Xingtai. 
 
De opening van het Zuid-Holland paviljoen op donderdag 17 mei door de vice-governor 
van Hebei mw.  Xia Yanjun en gedeputeerde mw. Baljeu op de internationale 
handelsbeurs in Langfang in de Chinese provincie Hebei was een indrukwekkende 
vertoning.  
 
Een paviljoen van 500 m2 waar we trots op kunnen zijn! De kracht van Zuid-Holland, 
zowel cultureel, als sterke economische sectoren en de manier hoe wij maatschappelijke 
vraagstukken aanpakken wordt hier getoond. Iedereen was positief verrast hoe mooi en 
'groots' ons paviljoen er uit ziet. En gezellig, met koek, kaas en bier en Chinese meisjes in 
Nederlandse klederdracht. 
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De volgende dag werden we nog bijzonder aangenaam verrast door een onverwacht 
bezoek van gouverneur Xu Qin van Hebei aan het Zuid-Holland paviljoen. Dit creëerde 
veel roering en persmomenten van TV-ploegen, fotografen en andere volgers. 
 
De officiële opening van de beurs was een dag vol protocollaire momenten. Het startte 
met de officiële opening van de handelsbeurs. Deze keer geen groots spektakel maar een 
redelijk sobere opening met een aantal opeenvolgende speeches van belangrijke 
bestuurders uit Hebei, de Chinese overheid en bijvoorbeeld het IOC.  
 
Na een tour over de beursvloer volgde een courtesy call met de overheid van Hebei. Ook 
hier complimenten van de vice-governor voor ons mooie paviljoen, het feit dat daar 
zoveel goede inhoud in zit en een compliment omdat wij de grootste buitenlandse 
delegatie op de been hebben gebracht voor het evenement. Bas Pulles - de 
plaatsvervangend ambassadeur die we eerder in de week hadden ontmoet - was ook 
aanwezig. Als een soepel ingewerkt duo gaven beide gedeputeerden een mooi overzicht 
van wat wij hadden bereikt de afgelopen week en welke vervolgstappen in onze ogen 
mogelijk zijn. 
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Ontwikkeling van superstad Xiongan 
Samen met het ‘Belt and Road’ initiatief is de ontwikkeling van XiongAn New Area een 
van de strategische hoogtepunten binnen het beleid van de Chinese regering met grote 
consequenties voor het land zelf, alsmede voor de omringende landen. Deze stad moet in 
de komende decennia verrijzen ten zuidwesten van Beijing, grotendeels in de provincie 
Hebei. 
Op uitnodiging van gouverneur Xu Qin van de provincie Hebei nam Jaap Smit eerder dit 
jaar deel aan het Boao Forum for Asia op het eiland Hainan in april 2018, waar hij reeds 
een onderhoud had met gouverneur Xu Qin over de mogelijkheden en kansen voor het 
Nederlandse (Zuid-Hollandse) bedrijfsleven in XiongAn. Dit Forum is een jaarlijkse 
topontmoeting van Aziatische leiders en Jaap Smit voerde op dit forum diverse 
gesprekken over de Chinese plannen voor de ontwikkeling van de nieuwe superstad 
Xiongan, waarbij hij zelfs de kans kreeg om op te treden in een TV-debat over 
urbanisatie voor de Chinese nationale televisiezender CCTV (zie bijlage voor een 
overzicht van alle persmomenten). 
  
De inzet van CdK Smit heeft een vervolg gekregen in de missie van gedeputeerden Bom 
en Baljeu. De Zuid-Hollandse delegatie was de allereerste buitenlandse delegatie die een 
bezoek mocht brengen aan het gebied Xiongan, een stad die Beijing moet ontlasten en 
economische groei moet brengen in de provincie Hebei die qua rijkdom achterblijft. 
Hebei levert ook veel "overlast" aan de hoofdstad in de vorm van vervuiling. Water 
speelt een cruciale rol bij de ontwikkeling van de stad, vandaar dat het Baiyangdian Lake 
- wetlands van 366 km2 - een prominente rol speelt in de ontwikkeling van het gebied. 
 
Xiongan is een van de strategische projecten van Xi Jinping. Na de succesverhalen 
Shanghai Pudong en Shenzhen, moet ook Xiongan een Special Ecnonomic Zone (SEZ) 
worden.  
 
Het bezoek van het eerste stukje Xiong'an was fascinerend. Alle grootse plannen werden 
nog niet getoond. Die zijn nog staatsgeheim totdat later dit jaar deze via een grote 
nationale conferentie gepresenteerd gaan worden. We zagen nu een "model" wijk met 
kantoren, een hotel, zelfrijdende auto's, bomen en ingericht met sponge city materialen. 
Alles wordt hier nu gemeten om te kijken of het gaat werken. De opzet doet denken aan 
Green village maar dan wat groter.  
 
Tijdens een boottochtje over het meer viel op dat ze dat met stinkende motoren doen en 
niet de fluisterbootjes die wij in zouden zetten. We kregen hier veel uitleg - en konden 
met een aantal mensen de medewerker van het planningsbureau van de nieuwe stad 
"ondervragen". 
 
Ook heeft Zuid-Holland een seminar georganiseerd in Langfang over het thema  
“Developing & Feeding Sustainable Future Urban Regions”. Met de presentaties vanuit 
de ruimtelijke invalshoek, de LDE (Leiden, Delft, Erasmus) en de greenports heeft Zuid-
Holland haar Chinese partners zeker aan het nadenken gezet. Iedereen ziet de 
combinatie en integrale aanpak van duurzame steden, water en voedsel, en praat over 
kwalitatieve groei. Maar hoe realiseer je dat dan? Die vraag is nog niet beantwoord maar 
de Chinese zijde wil meedenken over een platform om hier gezamenlijk aan te werken.  
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Overig 
Gedeputeerde mw. Bom heeft op verzoek van InHolland een bezoek gebracht aan de 
Hebei Agricultural University (HAU) in Baoding. Onderwerp van gesprek was de 
samenwerking tussen de Hebei Agricultural University en Hogeschool InHolland en dan 
met name gericht op  de kwaliteit van de opleiding van HAU- studenten die deelnemen 
aan een uitwisselingsprogramma tussen de beide scholen.  Gedeputeerde mw. Bom 
heeft tijdens dit gesprek het belang van de samenwerking benadrukt en beide 
kenninstellingen aangespoord tot het voortzetten van de samenwerking. 
 
Op vrijdagmiddag werd er tevens nog een spontaan bezoek gebracht aan de vestiging 
van Fokker Elmo in Langfang. Dit bedrijf maakt bekabelingssystemen voor de civiele 
luchtvaart. Directeur Rob van Hemert gaf een boeiende inkijk en rondleiding door de 
Fokker-vestiging.
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Overzicht resultaten van de provinciale missie 
 

- Overeenkomst InnovationQuarter en GenScript voor het uitbreiden van een 
vestiging in Leiden 

- Contract tussen Deltares en Taolinkou Reservoir autoriteiten voor het uitrollen 
van een monitoringssysteem  

- Overeenkomst tussen Arcadis en Runheng over het opzetten van een Sponge City 
Project voor de Hebei Institute of Water Resources 

- Overeenkomst tussen Hoogendoorn en CAU Futong voor een strategische 
samenwerking op het gebied van kas-technologie 

- Overeenkomst tussen Codema Sytems Group en CAU Futong voor een project in 
Nanhe, Xongtai.  

- Strategische samenwerking tussen de gemeente Lansingerland en de stad Xingtai 
voor het ontwikkelen van de land- en tuinbouw sector in Xingtai 

- Strategische samenwerking tussen de gemeente Alphen aan den Rijn en de stad 
Langfang 

- Overeenkomst tussen IGMPR en Hebei Zhitu Agriculture Technology over het 
ontwikkelen van een agro-park in Gaobeidian 

- Uitreiking van certificaten voor een tuinbouw training door Delphy in 
samenwerking met Laudriz bij hun faciliteit in Sanhe. 

- Uitreiking van certificaat aan CAU Futong waarmee ze officieel lid zijn geworden 
van LTO Glaskracht 
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Overzicht van media uitingen  
 

- Artikel in Hebei Daily 
- Artikel in Hebei Economic Daily 
- News about visit to Yanqing at the official website of Beijing Municipality FAO 

(http://www.bjfao.gov.cn/wsdt/news/104181.htm)  
- Visit to Xingtai, at the local Xingtai News (http://www.xtrb.cn/xt/2018-

05/16/content_631545.htm) 
- Video about the Courtesy call in Xingtai (from 7 minutes 15 

seconds) (http://www.hebtv.com/2018/0517/421794.shtml) 
- Visit to Taolinkou Reservoir (with a lot of photos) 

(http://www.tlksk.com/index_mnewlook_t16_i347.html) 
- Visit to Qinhuangdao, general 

news (http://k.sina.com.cn/article_2417356033_9015ed01019008n4t.html) 
- Video about the Courtesy call in QHD (http://www.qhdcm.com/sipin/2018-

05/17/cms270474article.shtml) 
- News about visit to Nanhe county (with a lot of photos) 

(http://www.cauftws.com/news/detail-1-591.htm) 
- News about the seminar in Langfang: (http://www.lf.gov.cn/Item/78684.aspx) 
- News about the Courtesy call with Chairman Hebei CPPCC 

(http://hebei.hebnews.cn/2018-05/19/content_6887625.htm) 
- News about the opening of Zuid-Holland Pavilion 

(http://www.heb.chinanews.com/hbzy/20180518376401.shtml) 
- Videos about the activities on 17th May, from 11 minutes 

(http://tv.cntv.cn/video/C11131/f9fbe32e8b6948e8a75922fc1906d175) 
- Video about the activities on 18th May, from 15:25 

(http://tv.cntv.cn/video/C11131/ed4504fa0194478eaa4f1faaff9eae00) 
- video of the Zuid-Holland Pavilion, available on request 

  

http://www.bjfao.gov.cn/wsdt/news/104181.htm
http://www.xtrb.cn/xt/2018-05/16/content_631545.htm
http://www.xtrb.cn/xt/2018-05/16/content_631545.htm
http://www.hebtv.com/2018/0517/421794.shtml
http://www.tlksk.com/index_mnewlook_t16_i347.html
http://k.sina.com.cn/article_2417356033_9015ed01019008n4t.html
http://www.qhdcm.com/sipin/2018-05/17/cms270474article.shtml
http://www.qhdcm.com/sipin/2018-05/17/cms270474article.shtml
http://www.cauftws.com/news/detail-1-591.htm
http://www.lf.gov.cn/Item/78684.aspx
http://hebei.hebnews.cn/2018-05/19/content_6887625.htm
http://www.heb.chinanews.com/hbzy/20180518376401.shtml
http://tv.cntv.cn/video/C11131/f9fbe32e8b6948e8a75922fc1906d175
http://tv.cntv.cn/video/C11131/ed4504fa0194478eaa4f1faaff9eae00
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Deelnemerslijst 

First name Last name Company Function 

Adri Bom-Lemstra Province of Zuid-Holland  Vice-governor  
Jeannette Baljeu Province of Zuid-Holland  Vice-governor  
Wiebe  Brandsma Province of Zuid-Holland  Director Economic Affairs 
Jean-
Christophe  

Spapens 
Province of Zuid-Holland  

Head of EU-IA 

Marga van de 
Luijtgaarden 

Province of Zuid-Holland  Senior Policy Advisor Water 
Management 

Fokje Lamboo Province of Zuid-Holland  Senior Policy Advisor EU-IA 
Kees van Velzen Alphen aan den Rijn Vice-mayor 
Joost  Berkhout Economic Board Alphen Director 
Albert  Abee Lansingerland Vice-mayor 
Samir Amghar Lansingerland Senior Policy Advisor  
Bart Gijsbers Lansingerland Senior Policy Advisor  
Chris van Voorden InnovationQuarter Director Foreign Investments  
Xiaoling Sun InnovationQuarter Senior Account Manager Asian 
Nan  Su DSBP Director Partner 
Floriske Deutman DSBP Director Partner 
Shaw Qin DSBP Director Partner 
Rachel Zhou DSBP General Manager China  
Horti-agriculture 
Gideon  de Jager Codema Systems Group CEO 
Just Roos Codema Systems Group Business Development Manager 
Mike  Vermeij Dutch Horticulture Delta Founder 
Frits Veltkamp Lentiz Education Group  Director International Cooperation 
Gloria  Zhang Ludvigsvensson General Manager China  
Kai  Zheng Ridder / Hortimax Chief Commercial Officer 
Martin Helmich Hoogendoorn Marketing & Sales Director 
Wierd Vonk Hoogendoorn Managing Director Asia  
Xue Zhao Hoogendoorn Assistant of Managing Director 
Caicheng Huang INHolland Hogeschool Specialist 
Gerard van Oosten INHolland Hogeschool Director Agri, Food & Life Sciences 
Harro de Moor Delphy Consultant 
Ibo Gülsen IGMPR Director 
Inge  Jansen Sino Dutch Agri Exchange CEO 
Jianjun Yao Sino Dutch Agri Exchange COO, Partner  
Liru Wang RijkZwaan  Managing Director China 
Linhu Wang Metazet Export Manager 
Eelco Wolthuizen Metazet General Manager China  
Amanda  Liu Viscon Business Development & Sales 
Thera  Rohling Priva Managing Director China 
Junyi Xu Priva Project Manager  
Liping Liu Koppert Biological Systems  Advisor China 
Sustainable Development 
Eric  Frijters Fabrications General Manager 
Yinyin Liu Fabrications Landscape Architect 
Wenmei Ha Arcadis Director Water Management China 
Ada  Lin Arcadis Business Development Manager 
Tjerk Reijenga BEAR-iD Director 
Min Xu Deltares Researcher 
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Nadine Slootjes Deltares Researcher 
Akina Li Jomec Director Investment Banking  

Department 
Mingming Hu LDE Center for 

Sustainability 
Researcher 

Hedda Sasburg NiHaoHelan General Manager 
Marja Nevalainen NL Urban Solutions Partner 
Rong Hu NL Urban Solutions Partner  
Rob van Hemert Fokker Elmo General Manager 
Frank  van den Broeck Wuvio Chemicals  Commercial Director 

 


